
 

Basen z widokiem na park 

Budowa pływalni rozpocznie się w październiku. Obiekt 
będzie kosztował miasto prawie 20 mln zł 
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Za 14 miesięcy na włocławskim Słodowie ma zacząć funkcjonować międzyosiedlowy basen 
miejski. - Dotrzymamy tego terminu - zapewnia wykonawca inwestycji. 

Długo oczekiwana pływalnia będzie zlokalizowana przy ulicach Wysokiej i Szpitalnej na terenie o 
powierzchni ok. 10 ha. Projekt obiektu jest już gotowy i zakłada budowę 2 niecek basenowych - 
pływackiej, na której będą odbywały się m.in. zawody sportowe, oraz rekreacyjnej. 

- Basen sportowy będzie miał sześć torów, znajdzie się przy nim także miejsce dla osób, które będą 
uczyć się pływać - podaje Mariusz Szczuraszek z pracowni architektonicznej wykonującej projekt. - 
Do tego wybudowany zostanie także brodzik dla dzieci o głębokości od 15 do 40 cm. W budynku 
powstaną pomieszczenia dla ratowników i lekarza. Klienci będą mieli także do dyspozycji zjeżdżalnię, 
masaże, kręgielnię oraz solarium i miejsce odpoczynku. Zaprojektowaliśmy też szatnie, w tym męską, 
damską oraz dla osób niepełnosprawnych. 

Na piętrze budynku zaplanowano też: jacuzzi, zespół fitness wraz z siłownią, obszar gastronomiczny 
oraz pomieszczenia administracji. Dokumentacja przewiduje też przygotowanie powierzchni do 
wynajęcia, które zostaną zajęte przez prywatnych przedsiębiorców. Jednorazowo z obiektów wodnych 
będzie mogło korzystać około stu osób. Włocławianie z piętra budynku będą mieli widok na park 
Sienkiewicza. Projekt obejmuje też budowę miejsc parkingowych oraz płyty pod sztuczne lodowisko. 

- Dzięki temu powstanie kolejna możliwość zlokalizowania lodowiska, bo coroczna frekwencja 
dowodzi, że we Włocławku potrzebne są dwa takie obiekty - mówi Andrzej Pałucki, prezydent miasta. 
- W tym roku lodowisko wróci z osiedla Południe na zrewitalizowany Zielony Rynek. Po zakończeniu 
inwestycji na Słodowie uruchomimy drugie, które w przyszłości może zostać dodatkowo zadaszone, 
co wydłuży korzystanie z obiektu nawet o dwa miesiące. 



Koszt inwestycji to prawie 20 milionów złotych. Umowa z wykonawcą została podpisana 26 kwietnia. 
Inwestycja ma trwać 18 miesięcy od chwili podpisania dokumentów, zatem na budowę zostało jeszcze 
14 miesięcy. 

- W najbliższych dniach zostanie wdrożona procedura związana z uzyskaniem pozwolenia na budowę 
i w październiku rozpoczniemy prace. Uważam, że termin, który został ustalony, będzie dotrzymany - 
zapewnia Krzysztof Głębowski z firmy Alstal, która jest wykonawcą basenu. 

 


